
 
 

 

 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE 03/2023 – 2025 

 

31 AUGUST 2023 

Ullevål og Microsoft teams 

Til stede:  

Egil Olsen, Else Marie Fjeld, Ove Solbakken og Martin Gøranson 

 

Til stede via Microsoft Teams:  

Aleksander Wråli, Roger Aandalen og Vigdis Bruun 

 

 

 

SAK 12   INFORMASJON 

 - Aleksander status  

- Informasjon fra administrasjon 

 - Overdommerkurs  

 Status utviklingssamling  

INNKOMMEDE STEVNESØKNADER 2024  

- Gjøvik Stevnet Boccia ind 3 – 4 Feb 2024 

 - SA-FRE-MO Boccia lag og Teppecurling ind og lag 24 – 25 Feb 2024 

 - Helios Grand Prix Boccia Ind 13 – 14 April 2024  

– Østfoldtreffen Boccia ind 14 – 15 Sep 202 

 

 

 



 
 

 Vedtak: 

 Styret vedtok at:   

- At trenerattesten legges ut som nyhetssak med info på hjemmesiden. 

- Arrangementsstøtte, tydeliggjør når støtten utbetales. 

- Overdommerkurs.  8 dommere deltok. 

- Utviklingsgruppen.  Ingen påmeldte. Intensiver jobben med å få flere med. 

- Regionsansvarlig – Knytt disse opp mot parakonsulentene når det gjelder 

Paralympisk skoledager.  

- Diskutere hvordan vi gjør det med poeng i Norgesserien på Arbeidsmøte i 

desember. Blant annet doble poeng på ulike stevner 

 

 

SAK 11  DOBLE POENG PÅ LAG STEVNET TIL VERDAL.  

Denne ble behandlet som en hastesak på en mail runde 11 til 13 august.  

Arrangementansvarilig Egil Olsen ønsker å innføre doble på stevnet til Verdal.  

Jeg ser det er generelt liten deltagelse på stevnet. For å få flere til å delta på 

Verdalsleikan kan dobling av poeng være en god løsning.  

Viktig at vi behandler denne saken raskt slik at de kan få det inn i innbydelsen. 

 

  Vedtak:  

Styret besluttet at det deles ut doble poeng på Verdalsleikan 2023. 

Men at dette bør ta es opp sener og få en riktig løsning rundt dette. Da det menes at en slik 

løsning som er i dag kan være urettferdig for de som ikke har mulighet eller kan delta 

 

 

SAK 13   HVA ER REGLENE NÅR DET KVALIFISERING TIL NM FRA JUNIOR TIL SENIOR. 

Ås Delta Vi har en jr spiller som som vant NM i sin klasse i junior 2022.  

Han går nå over til seniorklassen. Fungerer da 1. plass i junior NM som kvalifisering til 

å spille NM individuelt i år for senior. 

 

 Vedtak: 

Styret besluttet at 1. plass i junior NM ikke gir kvalifisering til senior NM individuelt. 

Skal også føres inn som setning i regelverket. (Regelendring) 

 



 
 

SAK 14   MEDLEMMER TIL HEDERSJURY  

Forslag til hvilke personer som skal sitte i juryen. 

 

 Vedtak: 

 Styret besluttet at medlemmer til Hedersjury skal følge verv og ikke person. 

- Styreleder med vara (Nestleder) 
- Fagansvarlig 
- Fadder i idrettsstyret 
- Klubbrepresentant med vara. Disse velges på Ledermøte/Årsmøte årlig. Dette sendes ut på 

forhånd, slik at folk kan tenke over kandidater før selve møte 
 

 

SAK 15   JUNIOR NM, HVA SIER NIF SITT REGLEMENT. 

BisFed regelverk sier: Deltakernes alder vil bli oppgitt i konkurranseguiden for hver 

ungdomskonkurranse, (Alder er minimum 15 år før årets start for alle andre BISFed -

konkurranser)  

Nasjonale forbund, og alle andre, kan tilpasse disse reglene for å dekke alle spesifikke 

behov, men må overholde disse reglene for å delta på BISFed -sanksjonerte 

konkurranser.  

NIF sier også at man kan delta fra 13 år på internasjonale stevner som EM og VM. 

 

 Vedtak: 

 Styret besluttet at dette skal diskuteres på arbeidsmøte i desember. 

 Jr NM – Hvor går veien? 

 

 

SAK 16   NYTTPOENGSYSTEM I NORGESSERIEN  

Hvordan løse utfordringen med NM-kvalifisering. I dag får man minimum 1 poeng for 

deltagelse på ett Norgesserie stevne. Hvis det skulle være flere på lik sum som 

muligheten til kvalifisering, hvordan skal de velges/plukkes ut? 

 

 Vedtak: 

 Styret besluttet at i NM i år vil alle som har lik poengsum være kvalifisert. 

 



 
 

 

SAK 17   NYTT REGELVERK I BOCCIA 

   Nytt regelverk i boccia til høring 

   

  Gjennomgang regelverk 

Sende ut både regelverk og tilbakemelding på 2 manns lag samtidig.  

Det ble diskutert ulike regelendringer. 

6.1.2 – strykes 

7.3.7 . strykes 

18.1.2 - settes i rødt 

18.1.4 – settes i rødt 

(Ting i rødt skal ikke på høring) 

 

  

 Vedtak: 

Styret besluttet at forslag til nytt regelverk sendes til alle klubber. 

Samtidig ønsker vi en tilbakemelding om erfaring om 2 manns lag. 

 

SAK 18   HVILKE REGLER GJELDER FOR PUBLISERING AV BILDER OG VIDEO. 

Det skjer fortsatt mye tilfeldig og ulovlig deling og publisering av bilder og video. 

Hovedregelen er at det alltid skal innhentes samtykke fra alle som kan identifiseres på 

bildene før de publiseres. Idrettsforbundet anbefaler alle idrettslag å gjøre NIFs 

retningslinjer godt kjent i idrettslaget.  

Hjelp oss med å gjøre idrettens retningslinjer for publisering av bilder og video av 

barn kjent i ditt idrettslag!  

Anbefaler å bruke samtykkeerklæringsskjema som idrettsforbundet har utarbeidet for 

å innhente tillatelser. Vi håper at idrettslagene kan legge ut informasjon på klubbenes 

hjemmesider og på Facebook om dette 

 

Vedtak: 

Styret besluttet at  Samtykkeerklæring – Må legges inn på hjemmesiden. Den må også inn i 

arrangementguiden. Egil ser på dette 



 
 

SAK 19   PROTOKOLL FRA MØTE 02/2023 – 2025 

Vedtak: 

Protokoll OK. 
 

SAK 20  EVENTUELT 

 Neste styremøte flyttes til 12. oktober 

 


